

Week 5

Grade 7	English	Math	Science	Arabic
Period 1	Literature + Vocabulary: Statement on the Assassination of Martin Luther King	Lesson 3.3 - Students will use the number line to identify rational number. Pages from the book will be assigned as classwork.	Day 1 MF-U1-Lesson 3: Earth's Plates (pg: 46-67) Explain the plate motion and it's different types (boundaries)	درس علامات إعراب الاسم الأصلية و الفرعية (كتاب التطبيقات اللغوية) الصفحة 70
Period 2	Literature quiz on Tuesday 27.9.2022 - Study story "Rikki-tikki Tavi" and all the related questions (all the material needed is on Schoology)	- Students will use the number line to add rational. Pages from the book will be assigned as classwork.	Day 2 MF-U1-Lesson 3: Earth's Plates (pg: 46-67) The theory of plate tectonics (with the forces that cause movement of the plates)	متابعة درس علامات إعراب الاسم الأصلية و الفرعية (كتاب التطبيقات اللغوية) الصفحة 70
Period 3	Grammar: Demonstrative and Interrogative Pronouns	- Students will use a number line to add or subtract rational numbers. Pages from the book will be assigned as classwork. - Homework on HMH https://www.hmhc.com/ui/login/?state=%7b%7d	Day 3: MF-U1-Lesson 3: Earth's Plates (pg: 46-67) Laboratory + lab report	متابعة درس علامات إعراب الاسم الأصلية و الفرعية (كتاب التطبيقات اللغوية) الصفحة 70
Period 4	Writing: Argumentative Writing	Quiz on Thursday 29/9/2022 - Lesson 1.2 Recognize Proportional Relationships in Tables. - Lesson 2.1 Percent Change.	Day 4: MF-U1-Lesson 3: Earth's Plates (pg: 46-67) The hands on activity + start the lesson worksheet	متابعة واجب قراءة: سيتم تحديد يوم الجمعة لواجب القراءة الجهرية من كل أسبوع ، علماً أن الساعة 11:00 مساءً هي آخر موعد لتسليم القراءة،(سيتم وضع الفقرة المطلوب قراءتها على برنامج سكولوجي في الملف الخاص بالقراءة / باسم مشروع اقرأ لأضيء الكون) يرجى التدرب على قراءة الفقرة ، وتسجيل الصوت ثم وضعه في الملف المخصص نص 2 ؛ لأنه يتم رصد درجات لواجب القراءة الجهرية المعبرة من كل أسبوع)
Period 5	Novel: Alice in Wonderland	- Students will solve assigned questions from their books.	5th Session MF-U1-Lesson 3: Earth's Plates (pg: 46-67) Finish the lesson worksheet	متابعة درس علامات إعراب الاسم الأصلية و الفرعية (كتاب التطبيقات اللغوية) الصفحة 70
Grade 7	Islamic	ASST	Digital Art	
Period 1	درس من بشارت المصلين حديث شريف صفحة 30 * أن يقرأ الحديث الشريف قراءة معبرة . * متابعة تسميع سورة ق من الآية 11-1 غيباً .	الدراسات الاجتماعية : تضاريس شبه الجزيرة العربية 14-20	Logo and branding ... work in progress Digital art Logos and branding Types of logos Logo meaning and message Principles of design To personalize learning, students will be introduced to create logos on Keynote and Sketches App	
Period 2	درس من بشارت المصلين حديث شريف صفحة 30 * أن يشرح المعنى الإجمالي للحديث الشريف . * متابعة تسميع سورة ق من الآية 11-1 غيباً .	التربية الأخلاقية : واجبات ومسؤوليات الوالدين تجاه الأبناء 14-9	Logo and branding ... work in progress	
Period 3	* اختبار قصير يوم الأربعاء 28-9-2022 للصفوف 7bb+7ag+7bg * للصف 7ba يوم الجمعة 30-9-2022			

Unit	Topic	Assessment
Unit 1	Unit 1	Unit 1
Unit 2	Unit 2	Unit 2
Unit 3	Unit 3	Unit 3
Unit 4	Unit 4	Unit 4
Unit 5	Unit 5	Unit 5
Unit 6	Unit 6	Unit 6
Unit 7	Unit 7	Unit 7
Unit 8	Unit 8	Unit 8
Unit 9	Unit 9	Unit 9
Unit 10	Unit 10	Unit 10
Unit 11	Unit 11	Unit 11

